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  Lubuskie Forum Rolnicze, działające przy Lubuskiej Izbie Rolniczej, skupiające 

w swoich szeregach przedstawicieli organizacji i instytucji rolniczych województwa 

lubuskiego z niepokojem przyjęło wynik głosowania nowelizacji ustawy o ochronie zwierząt. 

Niepokojące jest nie tylko przyjęcie przez Sejm RP ustawy w tym brzmieniu, ale fakt iż 

poparła ją zdecydowana większość lubuskich posłów, wybranych również przez rolników.  

Mamy nadzieję, że macie Państwo wiedzę o istnieniu organizacji rolniczych  

w naszym województwie reprezentujących interesy wszystkich rolników, tj. o Lubuskiej Izbie 

Rolniczej i Lubuskim Forum Rolniczym. Wielokrotnie podkreślaliśmy, że służymy radą 

i opinią, szczególnie w przypadku przepisów dotyczących rolnictwa i obszarów wiejskich, 

jednakże nikt z Państwa nie zwrócił się do nas z zapytaniem, chociażby o konsekwencje dla 

branży rolniczej przyjęcia ustawy o ochronie zwierząt.  

Możemy też z czystym sumieniem powiedzieć, że nikomu nie zależy na dobrostanie 

zwierząt bardziej niż hodowcom, gdyż od tego, w dużej mierze, zależy wysokość ich 

dochodu. Ponadto są oni pod ścisłą kontrolą służb państwowych, które restrykcyjnie 

podchodzą szczególnie do tego tematu. O tym jakie konsekwencje niesie za sobą przyjęcie tej 

ustawy i kto na tym skorzysta, słyszeliście Państwo ostatnio bardzo dużo, dlatego mamy 



nadzieję, a nawet jesteśmy przekonani, że kolejne głosowanie będzie mniej emocjonalne, 

a raczej  zgodne z interesami polskiego rolnictwa.  

Licząc na zrozumienie i wsparcie w tym ważnym dla nas temacie 
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